
  
Stránka 1 

 
  

                                                                                                                                 

01/2023 

 

                            

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Měsíčník pro občany Petrohradu, Černčic a Bílence 

VYDÁVÁ OBEC PETROHRAD 

CENA  5,- Kč 

 

 
 

 

 

                     



  
Stránka 2 

 
  

Informace z naší školy …. 

Medové dílničky 

 

Proč bychom měli přijít o jedinečnou příležitost se všichni sejít a 
společně prožít zážitky k naladění vánoční atmosféry?  

Pro ZŠ a MŠ to byla možnost uskutečnit dílničky a obohatit je o 
vystoupení dětí, kde se zpívalo, tančilo, a to i v angličtině. Každá 
třída vystoupila pod vedením své paní učitelky, tanec na píseň Tři 
oříšky pro Popelku, vánoční píseň a píseň od Mirai, adventní pásmo 
nejmenších i vánoční pásmo v angličtině. Všechny děti tak udělaly 
svým rodičům radost. Radost z pocitu hrdosti, radost z dětských 
úspěchů, radost, kdy se mohli připojit ke společnému zpívání koledy. 

Dílničky se také povedly. Vyrobit si z přírodnin vánoční svícny, 
svíčku ze včelího plástu, malované perníčky, ubrouskové prostírání 
ve tvaru stromečku a nazdobit si sádrový odlitek s vánoční 
tématikou, bylo pro všechny příjemnou zábavou. Nechyběly ani 
dobrůtky od našich kuchařek a maminek. 

Děkujeme všem za účast, spolupráci a hezké odpoledne. Těšíme se 
na další akci! 

 

 

Za kolektiv ZŠ a MŠ, 

Jana Hossinger Plavcová 
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TOM OBAL ve škole 

 

     Ve středu 18. 1. proběhla ve škole akce pro děti s názvem TOM 
OBAL. Jednalo se o přednášku věnovanou třídění odpadu. Děti se od 
Toma dozvěděly, proč je důležité třídit, proč a jak správně třídit, 
jaký je postup recyklace a co všechno se z recyklovaného materiálu 
dá vyrobit. Tom nám názorně ukázal, jak probíhá výroba nové PET 
lahve. Shlédli jsme i krátkou videoukázku o uměleckých dílech z 
plastu. 

     Z dalších videoukázek se děti seznámily s obrazem skládky, jak se 
taková skládka vytváří, jak vypadá, jaké stroje se k tomuto účelu 
využívají a jak fungují třídící linky.  

     I pro nás měl Tom připraveno devět malých různobarevných 
kontejnerů. Vysvětlil nám, co do kterého patří a co nikoliv. Po 
rozdání kartiček s obrázky odpadových materiálů si pak děti samy 
zkusily třídit, respektive pokládaly kartičky na již zmíněné 
připravené kontejnery. Na závěr a za odměnu si ty menší děti od 
Toma odnesly omalovánky, větší pak přehled násobilky nebo 
zápisník. 

     Akce byla pro žáky ze základní školy i dětičky z mateřské školy 
velmi poučná. 

                                                                Mgr. Zuzana Höbeltová 
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Informace obecního úřadu …. 

Nabídka služeb Svazu tělesně postižených ČR z.s. 

Svaz tělesně postižených v ČR z.s., okresní organizace Louny nabízí pomocnici 
do domácnosti k seniorům či osobám se zdravotním postižením, která zajistí 
hladký chod domácnosti a je připravena pružně reagovat na požadavky. Cena 
služby je 100,-Kč/hod., služba je poskytována od pondělí do pátku v čase od 
08,00hod. do max. 16,00 hod. 

Pomocnice do domácnosti zajistí: 

 Běžné úklidové práce v domácnosti 
 Praní a žehlení 
 Přípravu stravy a zajištění potravin 
 Nákupy 
 Pochůzky ( pošta, lékárna, čistírna, vyřizování oprav apod.) 
 Mytí oken za příplatek 100,-Kč/okno 

                      Zájemci o služby se mohou hlásit na telefonu 415 620 300, 
732 184 297, 608 609 633, 774 734 057. 

 

Volba prezidenta republiky konaná ve dnech 
13.01. – 14.01.2023 a 27.01.-28.01.2023 

Obec: Petrohrad 

Obec Petrohrad – souhrnné informace 
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Kandidát 
Navrhující 

strana 
Politická 

příslušnost 

1. kolo 2. kolo 

číslo 
příjmení, jméno, 

tituly 
hlasy % hlasy % 

1 Fischer Pavel Senátoři BEZPP 11 2,93 X X 

2 Bašta Jaroslav Poslanci SPD 19 5,06 X X 

*4 Pavel Petr Ing. M.A. Občan BEZPP 83 22,13 118 32,06 

5 Zima Tomáš prof. MUDr. 
DrSc. 

Senátoři BEZPP 5 1,33 X X 

6 Nerudová Danuše prof. 
Ing. Ph.D. 

Občan BEZPP 31 8,26 X X 

+7 Babiš Andrej Ing. Poslanci ANO 203 54,13 250 67,93 

8 Diviš Karel PhDr. Občan BEZPP 11 2,93 X X 

9 Hilšer Marek MUDr. Bc. 
Ph.D. 

Senátoři MHS 12 3,20 X X 

 

Archeologický výzkum v trase dálnice D6 

Výlet do minulosti, 

 ano i tak by se mohl nazvat den, kdy jsem měla možnost spolu s některými 
zastupiteli shlédnout prezentaci vedoucího archeologického průzkumu pana 
Ing. Radka Balého, člověka , který se podílel na Archeologickém výzkumu 
v trase dálnice D6 Hořesedly -přeložka, Hořovičky-obchvat. 

Archeologický záchranný průzkum v našem sousedství již skončil a ukázal 
mnohé poznatky. V polích od Kolešova směrem k Hořovičkám archeologové 
objevili doklady o původním pravěkém osídlení, které sahají až do doby 5500 
let před n.l. a jejich objevy zastupují několik pravěkých kultur od doby 
bronzové až po dobu římskou. 

Nálezy z okolí Novodvorského potoka pak ukázaly sídliště prvních zemědělců, 
ve stejném místě byly  nalezeny i ostatky z doby Eneolitu-kultura zvoncovitých 
pohárů. Měli jsme možnost si pohlédnout i části nalezených zbraní 
používaných k lovu. Zajímavostí byl mj. nález v okolí Hořoviček a to nález pecí 
k výrobě železa. Zaevidována byla i unikátní pec, která nemá v Evropě 
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obdoby, patrně keramická, vytesaná do sprašového podloží. Do pecového 
kanálu vedou 2 více jak 2m dlouhé topné kanály. 

Archeologové předvedli i obrázky železné pece, řádně zdokumentované a dali 
možnost ji obrázkem shlédnout i v 3D podobě. 

Součástí přednášky byly informace o uchovávání potravin, stavbě domů, byly 
poskytnuty k nahlédnutí vzorky keramiky zdobené různými technikami. Viděli 
jsme i výrobky kostěné, kamenné či z parohu. Archeologové našli zbytky 
zvířecích kostí, ale i lidské hroby. Jejich datování bude zřejmé až po 
laboratorních testech. 

Nyní bude probíhat bádání celé sbírky, tj. x nálezů. Předpoklad jejich výstavy 
pro veřejnost je rok 2025 v prostorách rakovnického muzea. 

Práce archeologů na budoucí trase D6 stále pokračuje, nyní v našem katastru. 
Jaké objevy zde budou učiněny, sdělíme po ukončení archeologického 
průzkumu na trase Petrohrad-Lubenec. 

Jitka Dondová, starostka 

 



  
Stránka 9 

 
  

Finklův rybník a plánovaná oprava 

Povodí Ohře,s.p. zahájilo v minulém roce přípravu akce :Rekonstrukce 
Finklova rybníka.  

Důvodem realizace stavby: je naplánována rekonstrukce VD Finklův rybník. 
Jedná se o změnu stavby stávajícího vodního díla(rekonstrukce) navrhovanou 
za účelem zabezpečení vodního díla před účinky povodní(nový kapacitní 
bezpečnostní přeliv), zajištění stability tělesa hráze (nový patní drén, 
vyrovnání koruny vzdušního a návodního svahu), odstranění a sanace 
stávajících porušených a nevyužívaných objektů. Konkrétně se jedná o 
odstranění  stávajícího hrazeného bezpečnostního přelivu a vybudování 
nového pevného nehrazeného bezpečnostního přelivu, dosypání a vyrovnání 
vzdušního svahu hráze, zrušení stávajícího odběrného objektu pro závlahy, 
vybudování levého a pravého patního drénu, opravu dna a stěn vedlejšího 
bezpečnostního přelivu, úprava návodního svahu a koruny hráze podle 
navržené komunikace. 

Období realizace je plánováno na březen 2023-duben/2024 . Práce, 
které jsou popsány výše budou prováděny za provozu komunikace. 
V případě potřeby při výrobních procesech může být komunikace na 
hrázi částečně uzavřena, ale s úplným uzavřením se nepočítá. 

Součástí stavby není oprava komunikace na hrázi rybníka. Komunikace 
je majetkem Krajského úřadu Ústeckého kraje. Obec Petrohrad již několik let 
opakovaně žádá o opravu. Na základě těchto žádostí došlo k mnohým 
jednáním, kdy majitel komunikace upozorňoval na poruchy -deformace hráze 
způsobené nestabilním povrchem hráze, kdy by byla oprava bez celkové 
sanace tělesa hráze krátkodobým řešením. Požadované opravy proběhnou 
v následujícím období a pak Obec Petrohrad budou čekat další jednání 
s úředníky Krajského úřadu Ústeckého kraje. Jejich výsledkem bude snad i 
celoplošná oprava komunikace na hrázi Finklova rybníka. 
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Rekonstrukce sadu začala 

 

Obec Petrohrad žádala v minulém roce o finance na obnovu zeleně . Tuto 
možnost měla z dotací Ministerstva životního prostředí v programu : Živelní 
pohroma ze dne 24.6.2021. 

V říjnu 2022 byla obci přiznána dotace ve výši 854.403,59Kč určená výhradně 
na akci : ,,Obnova zeleně ve veřejném prostranství a extravilánu obce 
Petrohrad“ 

Z dotačních peněz tak bude kompletně vysázen nový sad. Na staré třešňovce 
na p.č.1285 v k.ú. Petrohrad již proběhlo kácení dožívajících stromů, byl kácen 
smrk pichlavý na návsi a odfrézovány kořeny stromů. V příštím týdnu bude 
kácen prosychající buk v blízkosti bytovky na p.č.637/3 v k.ú.Petrohrad a 
dožívající lípa v Bílenci. Všechny stromy budou nahrazeny novými jedinci, u 
kterých bude postaráno i o následnou péči.  

Nejlepší nabídku na obnovu zeleně podala firma Arborea Rakovník a ta se 
postará o naši zeleň. V Bílenci bude nahrazena lípa, bude vysázeno 6 kaštanů 
(jírovec maďal) u kostela, v Petrohradě na návsi přibyde 5 jedinců kaštanu 
růžového(jírovec maďal) namísto pokácených  stříbrných smrků, v místě, kde 
stával topol bude vysazen dub letní. U bytovky bude nově vysazen buk 
lesní,  buk lesní červenolistý a 2ks jeřábu (temnoplodec černoplodý). 

Do sadu bude vysazeno 44ks stromů a to různé odrůdy ovocných stromů: 
hrušně, jabloně, třešně, slivoně, višně, jeřáby, ořešáky a 3 ks kaštanovníku. 

Projekt samozřejmě počítá i s ochranou stromů proti divoké zvěři.  

                                                                      Jitka Dondová , starostka 

 

 

Situace stromů : Pohled do sadu, jak by mohl vypadat za několik let 
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Oplocení památného stromu 

                   Zaměstnanci Obce Petrohrad provedli výměnu části oplocení 
památného dubu na cestě Petrohrad – Stebno, které bylo poničeno nejen 
přírodními vlivy.  
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Nebavme se přes Plot 

 

Spolek VEEV, v jehož čele stojí paní učitelka Eva Učíková, již nějakou dobu 
vydává svůj čtvrtletník Za plotem. Zatím poslední číslo bylo publikováno dne 
20. prosince minulého roku. Číslo se nese ve vánočním tématu Dobro a 
dobroty a spolek v něm prezentuje svou činnost a působení. Prosincové Za 
plotem by možná moji zvýšenou pozornost nezískalo, pokud by se ovšem 
nestalo jedním z témat na zasedání obecního zastupitelstva. Paní Učíková ve 
svém časopise poskytla rozhovor, ve kterém hodnotí uplynulý rok z pohledu 
jejího spolku. V části, kdy se vyjadřovala k místním akcím se tón hovoru 
změnil na velmi dlouhou kritiku namířenou na činnost obce. Tedy oprava: 
činnost někoho. Paní Učíková nikoho nejmenovala, ale používala spojení 
někdo udělal, bylo dovezeno, někomu to přijde vtipné atd. Čtenáři je ale více 
než jasné, že ten někdo, je petrohradský obecní úřad. Z tohoto důvodu jsem si 
dovolil menší komentář, protože se sám cítím dlužný paní Učíkové odpovědět. 

Buďme konkrétní. Hlavním problémem se stal vzhled a ozdobení vánočních 
stromků. Paní Učíková začala problémem ve škole. Tam měl být umístěn 
„šílený stromek, který v podstatě ani nevypadá jako stromek“. Do tříd pak bylo 
dovezeno něco, co se podle ní nedalo ani použít. Naprosto legitimní názor, na 
který má paní Učíková právo. Problém je ale v tom, jak je celá situace 
popsaná. Jedná se v podstatě o maličkost, kterou ale paní Eva umocňuje tím, 
že hraje s emocemi prostřednictvím dětí. Ten někdo, kdo tyto stromky přivezl, 
tu totiž v podání paní Evy vypadá skoro až jako nepřítel dětí a Vánoc. Začíná 
to větou: „Celý rok se těší (děti), jak bude ten jejich stromeček vypadat, ale 
bohužel, asi to je pro někoho málo.“ Dále pak uvádí, že se naštěstí našli někteří 
lidé, „kterým nejsou lhostejné děti a žáci v ZŠ a MŠ“ a do tříd byly dovezeny 
nové a krásné stromky. Zní to jako krásná vánoční pohádka na dobrou noc, 
ale skutečně je potřeba někoho obvinit z lhostejnosti k dětem jen proto, že jim 
přivezl stromečky, které nebyly krásné? Možná ten někdo záměrně vybral 
stromečky tak, aby v lese zůstaly ty hezké a zdravé. Možná kdyby se dětem 
vysvětlilo, že je špatné rvát nadvakrát stromky z lesa za cenu dvoutýdenní 
dekorace, která se nakonec vyhodí. Ale to přece není o lhostejnosti k dětem, 
spíše o nelhostejnosti k přírodě. Na to máme možná rozdílné názory, ale přeci 
jen bychom kvůli stromkům nemuseli hned zabíhat ke lhostejnosti. Když domů 
přinesu horší stromeček, budu tím lhostejný ke své rodině? Já si myslím, že ne. 
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Nejmenovanému někomu, ale podle paní Učíkové nezáleží ani na starších 
lidech. Již tři roky paní Eva poslouchá stížnosti na vzhled vánočního stromku 
na návsi. Paní Učíková uvádí, že nechápe, jak někdo může hvězdu neumístit na 
špičku, ale dát ji metr pod vrchol a schovat ji do jehličí. Někdo by to možná 
bral jako maličkost, která lze snadno napravit, ale paní Učíková znovu svoje 
rozhořčení směřuje na již známého někoho. Někdo je totiž podle ní 
„sebestředný a sebevědomý v tom, že má moc rozhodovat podle sebe bez 
ohledu na ty druhé“. Z toho tedy vyplývá, že někdo sebestředný umístil 
záměrně hvězdu pod špičku vánočního stromku, aby tak ukázal, že má moc 
rozhodovat. K tomuto vánočnímu spiknutí někoho jsou dodány dvě fotografie 
(stromek v Bílenci a v Petrohradě), kde skutečně stromky vypadají podivně. 
Nebudu se přít o to, že by skutečně takto stromek ozdoben být neměl. Ale proč 
z toho dělat katastrofu a obviňovat někoho ze sebestřednosti? Místo fotek by 
se přeci daný mobil mohl použít na telefonát na obecní úřad, který by se o 
opravu postaral.  

A skutečně se tak stalo! Po dlouhé kritice někoho, komu jsou lhostejné děti, 
kdo je sebestředný a kdo se rozhoduje bez ohledu na ty druhé, se od paní Evy 
červeným písmem dozvídáme, že stromky byly upraveny a již vypadají, jak 
mají. Tak proč ten humbuk? Proč nakonec utrousit větu „Že by konečně začala 
fungovat otevřená komunikace?“. Tato věta působí ploše i z toho důvodu, že 
kritika z prostředí vlastního časopisu je přímým opakem otevřené 
komunikace. Vydat fotky jen před úpravou a ne po, vytvářet jakési záměrné 
spiknutí někoho. Je to opravdu zapotřebí? Věnovat skoro stránku stížnostem 
na problémy, které se nakonec vyřešily? To je otevřená diskuse? Já si myslím, 
že ne.  

Nesmím zapomenout! Paní Učíková se v této části také pohoršovala nad 
sochami duchů, které jsou rozmístěny po Petrohradě. Nejvíce ji pohoršilo, že 
byl tento „duch“ umístěn pod vánoční stromeček, což podle ní dokonce 
zneuctívá tradice. Velmi dramaticky se pak ptá: „Jsme snad vesnice 
zapomenutých duší???“ Jsme opět u otázky vkusu, která je u každého jiná a já 
respektuji názor, že se někomu místní duchové nelíbí. Použiji teď ale obrat 
paní Učíkové, když řeknu, že si někteří místní naopak duchy chválí. A nejsou to 
jen místní. Petrohrad se s tímto velmi originálním výtvorem místních občanů 
přeci jen odlišil od ostatních. Přátelé z Kryr, Podbořan, Vroutku i Lubence byli 
nadšení, když jsem jim duchy ukazoval. Já osobně bych se dokonce nebránil 
tomu, udělat z petrohradských duchů určitý symbol. Jsme vesnice 
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zapomenutých duší? Ne, jsme vesnice mnoha uměleckých duší, které naštěstí 
tvoří další skvělá díla i když jsou naprosto zbytečně napadány ze zneuctívaní 
tradic. A k těm tradicím? V čem jsou duchové zneuctěním Vánoc? Výraznou 
osobností, která spojila vánoční čas s charitou a láskou k bližním, byl 
spisovatel Charles Dickens. Ten napsal dodnes velmi slavné dílo Vánoční 
koleda (A Christmas Carol), ve kterém jsou dokonce tři duchové. Tito tři 
duchové provází starého skrblíka Vydřigroše, který nakonec díky nim pochopí 
smysl Vánoc. Nikdo se nad Dickensem nepohoršoval a jeho snahou se velmi 
změnil obraz Vánoc, který v mnoha ohledech vydržel i dodnes. Jsou tedy 
duchové zneuctěním tradic? Jsou větším zneuctěním našich tradic než 
například americký Santa Claus, který je na každém rohu, v každém městě a 
v každé vesnici? Já si myslím, že ne.  

V další části pak paní Učíková hovoří o tom, že volby pro její stranu nedopadly 
dobře. Dodává ale, že věří ve spolupráci s novým zastupitelstvem. Politický boj 
je někdy těžký a je mi velmi líto, pokud byla paní Eva během kampaně, 
jakkoliv napadána. Urážky by do kultivované diskuse patřit neměly. Co mě ale 
zaráží, jsou ty neustále poznámky o tom někom, kdo podle slov paní Učíkové 
musí být tím nejhorším zlem na světě. Říká, že zastupitelstvo obvykle jednalo 
se záští a nadřazeností. Ale paní Učíková byla a je členem zastupitelstva. Byla 
členem i když, podle ní, jednalo se záští a nadřazeností. Lidé si stěžovali na 
vzhled vánočního stromku již tři roky, ale v těch letech byla paní Učíková také 
v zastupitelstvu. Tak proč je to pořád tak špatné? Protože nevyhrála volby? 
Protože je tam onen někdo? O to přeci nejde. Volby dopadly tak, jak volili naši 
občané a zášť s nadřazeností opravdu volební právo nemají. Přesto, že strana 
paní Učíkové má pouze tři členy v zastupitelstvu, stále probíhá otevřená 
diskuse, při které se i já osobně snažím nemyslet stranicky a myslet pro obec. 
Každý dostává prostor a dobrý nápad je vždy vítán. Schůze jsou veřejnosti 
koneckonců otevřené, takže se spoluobčané mohou sami přesvědčit, že spolu 
diskutujeme opravdu všichni a s respektem. Všechny tyto nafouklé problémy, 
ale vypadají jako politický útok na druhou stranu. Navíc útok přitažený za 
vlasy, když jsou nejhorším problémem obce stromky a sochy. Malichernosti, 
které se dají vyřešit v jedné krátké debatě. Paní Učíková tyto problémy na 
zastupitelstvu ale neřešila. Řešila je ve svém časopise bez ohledu na vyjádření 
druhé strany. Vše je pak ještě opepřeno výroky o lhostejnosti k dětem, 
sebestřednosti, nadřazenosti a zášti. Paní Učíková si v rozhovoru stěžuje na 
urážky a zneuctění, kterým musela čelit. Tohle ale nejsou urážky a zneuctění? 
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Kdybych paní Učíkovou neznal, řekl bych, že z těchto jejích slov je spíše cítit 
zášť než ze špatně umístěné hvězdy na vánočním stromku.  

O několik stránek dál v již jiném rozhovoru se pak paní Vránová vyjadřuje ke 
zrušení slavnostního rozsvícení vánočního stromku. Souhlasím, že byla velká 
škoda tuto událost rušit. Ale nesouhlasím s argumentem, že je to tím, „že 
neexistuje kulturní komise, dokonce ani kulturní výbor“. Paní Učíková se 
koneckonců sama účastnila schůze, kde se rozhodlo o jeho zrušení. Tam ale 
neměla žádné poznámky ani argumenty. Nakonec se paní Vránová ptá: „Kam 
nám mizí kultura?“ Na to bych ji při vší úctě odpověděl, že nikam. Rozsvícení 
stromku nevidím jako nepostradatelný pilíř obecní kultury. Kultura žije 
v našich občanech dál i bez komisí a výborů. Bylo to vidět třeba na povedeném 
Vánočním koncertě nebo na Půlnoční mši. Kultura se začne vytrácet, až ji 
začneme využívat k politice. 

Na vysvětlení celého článku se ostatně zeptala na zasedaní zastupitelstva paní 
Jitka Neumannová, kdy jsme měli jako zastupitelstvo poprvé možnost na 
článek zareagovat. Paní Učíková se ohradila svobodou osobního názoru. Já 
jsem svůj nyní vyjádřil také. Nechám na občanech, ať si udělají vlastní 
obrázek. 

V žádném případě nechci tímto komentářem shazovat činnost spolku VEEV a 
paní Evy Učíkové. Velmi si její práce vážím a jsem velmi rád, že spolu můžeme 
spolupracovat v obecním zastupitelstvu. Svůj komentář jsem nazval Nebavme 
se přes Plot, protože bych byl moc rád, aby se problémy řešily důstojnou a 
slušnou diskusí z očí do očí. Zájmová média k lidské debatě nepotřebujeme a 
napadat politické oponenty už vůbec ne. Kritika je vždy vítaná, ale snažme se, 
aby to byla kritika věcná a produktivní, bez zbytečných urážek. Překročme 
tento plot sporů a pojďme spolupracovat pro to hlavní. Pro Petrohrad. 

 

 

 

Marek Folda  
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Obec Petrohrad 
 

Usnesení  
z  03.řádného zasedání Zastupitelstva Obce Petrohrad  

konaného dne 09.ledna 2023      
 

01/03/2023 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu paní Martinu Provázkovou a pana 
Radima Bendu 

 

02/03/2023  Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání, tak jak byl zveřejněn včetně rozšíření 
bodu č. 6 – organizační záležitosti 

 

03/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje Závazné ukazatele pro rok 2023 pro Základní 
školu a mateřskou Petrohrad p.o. 

 

04/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje Rozpočtové opatření č. 11/2022, které je 
přílohou č. 3 zápisu 

 

05/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje, že výše odměn neuvolněných zastupitelů, 
předsedů výborů, členů výborů a neuvolněného místostarosty zůstanou  beze změny 

 

06/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje výroční zprávu o činnosti orgánů Obce 
Petrohrad podle § 18 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím za 
rok 2022 

 

07/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje zrušení spořícího účtu vedeného u Komerční 
banky a.s. a převod celé částky na termínovaný vklad u Komerční banky a.s. na dobu 
12ti měsíců 
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08/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje cenovou nabídku na Výkon technického 
dozoru stavebníka od firmy DESIGN PROJEKT s.r.o. v celkové výši 90.000,-Kč + DPH 
na akci – Oprava místní komunikace Černčice.  

 

09/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje cenovou nabídku na Výkon autorského dozoru 
stavebníka od firmy DESIGN PROJEKT s.r.o. v celkové výši 36.000,-Kč + DPH na akci 
– Oprava místní komunikace Černčice. 

 

10/03/2023 Zastupitelstvo Obce Petrohrad schvaluje zadání výběrového řízení na akci – Oprava 
místní komunikace Černčice , firmě Stavební poradna s.r.o., IČO: 62508822 do výše 
72.600,-Kč vč. DPH  

 
 

 

 

                                                                         
 
 
                          Josef Pták                                                                               Jitka Dondová  
                 Místostarosta Obce Petrohrad                                                 Starostka Obce Petrohrad 
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Tolik jsi miloval život a s námi chtěl jsi být,                                    
ale osud byl tak krutý a nenechal Tě žít.  

 Byl nám manželem, tatínkem, synem, bratrem, strejdou 
a švagrem, jakých málo bývá, škoda, že zlaté srdce 

tmavá země již skrývá.  
Dne 31.1.2023 to bude již patnáct let, co nás po tragické 

nehodě navždy opustil 
 JIŘÍ JANOUŠ Z ČERNČIC 

Žije s námi již jen ve vzpomínkách, a proto děkujeme všem, kteří ho 
měli rádi, ať vzpomenou s námi 

   
Rodiče Věra a Václav, bratři Petr a Vašek s rodinami. 
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